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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 17 februari 2016. 

 

Aanwezig: 

De heer A.G.M. van de Wijdeven   voorzitter 

De heer A.P.H. van der Aa   lid 

De heer W.G.M. van Dijk   lid 

De heer A.A.H.G. de Groot   plv. lid 

De heer A.D.H. van Hoof   lid 

De heer M.F.P.A. Junggeburth   lid 

De heer F.S.M. van Lierop   lid 

De heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder 

De heer A.J.L. Meulensteen   wethouder 

De heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier 

 

Afwezig:  

De heer F.M.J. Biemans   lid 

De heer J.B.J.A.M. Hendriks   lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij meldt de afwezigheid van de 

heren Hendriks en Biemans. De heer Hendriks wordt vervangen door de heer De Groot. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De heer Van der Aa van juridisch adviesbureau Van der Aa heeft zich als inspreker gemeld bij 

agendapunt 7. Dit agendapunt wordt voren worden gehaald en als agendapunt 5 behandeld. 

Met betrekking agendapunt 9 zal de portefeuillehouder een globale toelichting geven.  

De agenda wordt vervolgens dienovereenkomstig vastgesteld.  

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 6 januari 2016. 

Er zijn geen opmerkingen binnen gekomen ten aanzien van de besluitenlijst of de 

toezeggingenlijst. Beide documenten worden vastgesteld.  

Naar aanleiding van de besluitenlijst vraagt de heer Van der Aa om snelle en heldere 

communicatie ten aanzien van de invoering van 80 liter containers voor afval.  

De heer Van Dijk wil naar aanleiding van de besluitenlijst weten in hoeverre in de vergoeding 

van de provincie voor het LOG gebied ook de eventuele schade van de heer Berkvens en een 

vergoeding voor de aangebrachte voorzieningen in het LOG gebied zijn meegenomen. 

Wethouder Meulensteen geeft aan dat met de provincie overeenstemming is bereikt voor het 

totale traject. Er bestaat geen nadere concrete afspraak met de heer Berkvens hierover. Zijn 

verzoek om schadevergoeding is nog onderwerp van discussie. 

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Wethouder Van Zeeland meldt dat het college heeft besloten om tijdelijke bewoning mogelijk te 

maken in een deel van de oude Rabobank aan de Heuvel in Lieshout. De vragen van de fractie 

PNL hierover zullen op korte termijn worden beantwoord.  
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5. Stand van zaken bouwplannen. 

Wethouder Van Zeeland meldt dat met de bouw van ORO woningen in Lieshout is gestart. Er 

zijn geen juridische belemmeringen meer. Naar aanleiding van daartoe gestelde vragen merkt 

hij op dat het plan Nieuwenhof-noord onherroepelijk is geworden. Met de voorbereidende 

activiteiten kan worden gestart. Hij verwacht dat er na de bouwvak gestart kan worden met de 

uitgifte van bouwkavels. Op dit moment wordt er gebouwd naar behoefte. Het college hoopt 

binnen afzienbare tijd met een overzicht van bouwmogelijkheden te komen. In de loop van dit 

jaar zal in overleg met Wocom een nieuwe woonvisie worden opgesteld. 

 

6. Stand van zaken bereikbaarheid Zuidoost Brabant. 

Wethouder Van Zeeland reikt een schriftelijke weergave van de stand van zaken uit en licht dit 

kort toe. Hij beantwoordt vervolgens enkele verhelderende vragen.  

 

7. Verzoek tot aanpassing van het bestemmingsplan buitengebied inzake perceel 

Rooijseweg 16 / 16a. 

De heer Van der Aa van juridisch adviesbureau Van der Aa spreekt in namens de familie Michels 

en beantwoordt vervolgens een enkele vraag vanuit de commissie. Volgens hem kunnen het 

verzoek tot herziening van het bestemmingsplan en het handhavingsbesluit niet los worden 

gezien van elkaar. 

De heer Van Dijk is het met de heer Van der Aa eens en verzoekt om het voorstel aan te houden 

in afwachting van de uitkomst van de rechtszaak tegen de opgelegde dwangsom.  

Wethouder Van Zeeland merkt op dat het handhavingsbesluit los staat van het verzoek om 

herziening van het bestemmingsplan. Het college is van mening dat er geen zicht is op 

legalisatie. Wanneer de rechter oordeelt dat de bewoning in strijd is met het bestemmingsplan, 

dan gaat de handhaving door. Hij ziet geen aanleiding om de behandeling van het voorstel aan 

te houden. 

De commissieleden zijn het in meerderheid met hem eens. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

 

8. Beleidsregels planologische kruimelgevallen Gemeente Laarbeek. 

Wethouder Van Zeeland beantwoordt enkele technische vragen van de commissie. De regels zijn 

hier en daar algemeen gesteld om rekening te kunnen houden met de vele verschillende 

situaties die zich voor kunnen doen.  

 

De commissie kan zich vinden in de door het college voorgestelde regeling voor kruimelgevallen. 

 

9. Aanbesteding van het openbaar groen 

Wethouder Van Zeeland merkt op dat duidelijk is geworden dat het mogelijk is om bij de 

invulling van de tweede tranche ook lokale ondernemers te betrekken. Dit zal dan ook 

gebeuren. Zodra het college ter zake een besluit heeft genomen zullen commissie en raad via 

een raadsinformatiebrief worden geïnformeerd. Het gaat volgens hem om ca 7000 m2, verdeeld 

over een tiental plekken. Wanneer de raadsinformatiebrief is verschenen is hij bereid dit in een 

volgende commissievergadering bij de mededelingen nogmaals aan de orde te stellen. Hij wil 
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echter de indruk voorkomen dat er naar aanleiding van eventuele opmerkingen van de 

commissie, nog aanpassingen mogelijk zijn. Het gaat hier immers om een bevoegdheid van het 

college. 

 

10. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking 

De portefeuillehouder heeft geen bijzonderheden te melden. 

 

11. Rondvraag. 

De heer Van Dijk informeert of het groenproject Green to Colour is aanbesteed volgens de 

geldende aanbestedingsregels van de gemeente. Verder wijst hij op het feit dat de afwatering in 

het buitengebied op veel plaatsen slecht functioneert, wat volgens hem leidt tot gevaarlijke 

situaties. Voorts vraagt hij of we in Laarbeek ook een urgentielijst voor woningtoewijzing 

kennen zoals in een aantal gemeenten aan de westkant van Eindhoven. Hij wijst verder op de 

gevaarlijke situatie bij de smalle doorgang in de Wellestraat. De hulpdiensten kunnen er niet 

door. Tot slot informeert hij naar de mogelijkheid om een sanitaire gelegenheid mogelijk te 

maken op Piet van Thielplein, nu het oude postkantoor wordt gesloopt. 

Wethouder Van Zeeland beantwoordt de gestelde vragen als volgt. Ten aanzien van de 

herinrichting van de Wellestraat heeft de raad in 2006 een besluit genomen over de 

herinrichting. Deze voldoet aan de veiligheidsvoorschriften. Met de hulpdiensten zijn hierover 

afspraken gemaakt. Ook Laarbeek kent een urgentielijst voor woningtoewijzing. Hierover vindt 

op Peelniveau afstemming plaats voor de echt acute uitzonderlijke gevallen. 

Het groenproject Green to Colour is aanbesteed volgens de huisregels van de gemeente. Wat 

betreft het onderhoud is afgeweken van deze regels omdat dit gekoppeld was aan de aanleg. 

Ten aanzien van de afwatering van wegen in het buitengebied merkt hij op dat dit op veel 

plekken een probleem is. Het heeft te maken met de langdurige regenval. Er wordt druk aan 

gewerkt om dit te verbeteren, maar dit hangt ook samen met de weersomstandigheden. Hij 

wijst erop dat een rechtstreekse melding bij de calamiteitentelefoon van de gemeente de snelste 

en meest aangewezen weg is om dit soort klachten te melden.  

Wethouder Meulensteen geeft aan dat er met een lokale horecavoorziening aan het Piet van 

Thielplein afspraken zijn gemaakt over het gebruik van de sanitaire voorzieningen. Bij de 

herinrichting van het plein zal ook het centrummanagement worden betrokken. 

 

12. Sluiting. 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 30 maart 2016. 

 

De griffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 
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